

家訊 – March 8, 2026

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 耶利米書 29:10-14

信息: 願被尋見的神 - 李牧師

回應詩歌: #294 願我信心永不退後

三月禱告指南: 從這代到那代的上帝

第一週 (3/4-3/10): 世代中主權的神

⁶耶和華說: 以色列家啊, 我待你們, 豈不能照這窯匠弄泥麼, 以色列家啊, 泥在窯匠的手中怎樣, 你們在我的手中也怎樣。

耶利米書 18:6

²我知道, 你萬事都能做; 你的旨意不能攔阻。
約伯記 42:2

本週團契聚會時間

3/11: 週三長青團契 9:30AM (首次)

3/11: 週三教會禱告會 7:30PM

3/12: 週四姊妹會 10:00AM

3/13: 週五學生學者職青/葡萄園 7:30PM

下週主日

(3/15 @ 9:30AM)

講員: 歐陽良牧師

主席: 莊峻

招待: 黃裕龍, 趙潔

感恩與代禱

1. 召聘委員會: 請代禱這週末, 網上面試兩位候選人的過程及後續, 都有神的引導和印證。
2. 請為身體不適, 需要手術的肢體代禱。求主看顧保守手術順利, 恢復良好。

家訊

1. 2026 年教會主題: “從這代到那代”。
2. 成人主日學(11:15AM): 歡迎加入 a) 華語三班: 福音班, 耶穌的教導, 以賽亞書。 b) 粵語二班: 天國子民, 申命記。
3. 長青團契: 將於3月開始, 改為每月第二個星期三早上 9:30-12在教會聚會。歡迎60歲以上的弟兄姊妹, 朋友們參加。第一次聚會是 3/11。
4. 2026教會通訊錄更新: 請檢查您的訊息, 如有更改, 請在空白處填寫新的資訊。
5. 洗禮與會員主日(4/12, 3:30PM): 若您已信主, 願受洗或加入教會, 請趁早向牧師或執委同工報名, 安排上課。報名表在堂外桌上。(截止: 3/22)。

BCCC Family News - March 8, 2026

Weekly Meetings

Wed 3/11 - Prayer meeting 7:30PM
Fri 3/13 -Adult & Youth Fellowship 7:30PM
Sun 3/15 - Separate Service 9:30AM
Adult & Youth Sunday School 11:15AM

Sermon

The Law Is Good
1 Timothy 1:3-11

Weekly Announcements

- 2026 Church theme is “From Generation to Generation”.
- Church directory updates: please check and update your personal information for the 2026 church directory.
- Baptism /New Member service on 4/12 3:30PM. If you are interested in baptism or becoming a member, please talk to Pastor Porty/Council members about baptism and new member classes. Due date is 3/22.

Next Sunday 3/15

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty

Chairperson: Eric Wu

Ushers: Darryl Dilliot, Luan Dilliot

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together. Stay connected to BCCC with the Church Center App. Available in the app store and Google play store

 church center

Thanksgiving & Prayers

- Please pray for this weekend's online interviews with two candidates, that the process and the follow-up will have God's guidance and confirmation.
- Please pray for those who need surgery lately. May God bless with a successful surgery and a speedy recovery.

March Prayer Guide: God from Generation to Generation

Week 3/4 - 3/10 The Sovereign God (from Generations)

⁶O house of Israel, can I not do with you as this potter has done? declares the Lord. Behold, like the clay in the potter's hand, so are you in my hand, O house of Israel.

Jer 18:6

²I know that you can do all things, and that no purpose of yours can be thwarted.

Job 42:2

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

